
 
 
 
 
 

 
 

 
Platformoverleg Ruimtelijk Domein 22 september 2022 

 
Bijeenkomstimpressie door Ursula Bekhuis, wethouder van Tubbergen 

 
“Op donderdag 22 september vond in Zwolle de 
eerste vergadering van het platform Ruimtelijk 
Domein van deze nieuwe bestuursperiode plaats. De 
kersverse voorzitter Jan Martin van Rees nam met 
de aanwezigen de diverse commissies door en de 
bemensing door ons van deze commissies. Mooi om 
de betrokkenheid te zien en te ervaren; binnen no-
time waren overal namen van verschillende 
bestuurders ingevuld.  
 
Vervolgens een korte terugkoppeling van de 
subcommissie Fysiek (door Jan Martin van Rees en 
Lucas Mulder), dat het proces en ter inzagelegging 
geleid heeft tot een aantal zienswijzen van 
gemeenten. Gemeenten en provincie zitten niet 
helemaal op dezelfde golflengte waar het gaat om 
energie, maar willen met elkaar in gesprek blijven. 
Gemeenten willen van onderop, terwijl de provincie 
ook door het Rijk “vooruitgestuurd wordt”. Dit roept 
de vraag op of we bijvoorbeeld bij twee windmolens nog wel partner zijn als gemeente? 
 
Gedeputeerde Monique van Haaf geeft nog een presentatie met betrekking tot de Omgevingsvisie 
Overijssel en deelt de data. Dit blijft een lastig onderwerp voor eenieder. Wat, Waar en Hoe werken de 
partners samen?  Daarnaast de onzekerheid die de Statenverkiezingen nog met zich meebrengen. Er 
zijn 120 zienswijzen ingediend. Hoofpunten zullen zijn dat water en bodem sturend zijn, dat er 
perspectief voor de landbouw moet zijn en dat er herijking gaat plaatsvinden voor wat betreft de 
uitsluitingsgebieden windenergie. Geluid van de commissie is dat er zorgen zijn over de 
terinzagelegging en de (vervolg)stappen. Monique neemt de zorgen mee naar het landelijk overleg, 
maar voegt er tevens aan toe dat de druk hoog is.  Jan Martin van Rees denkt na of het zinvol is een 
brief vanuit VNG Overijssel richting de minister te sturen.  
 

Janet Visser komt uitleg geven over 
PPLG Landelijk gebied, echter is 
hier nog niet veel meer 
duidelijkheid te geven. In een 
volgend overleg hopen we meer 
helderheid te krijgen over dit 
proces.  
 
In het ruimtelijk domein zijn er 
verschillende complexe en urgente 
thema’s en opgaven die onze 
(gezamenlijke) aandacht vragen. 
Het is goed om Overijssel-breed 
kennis en ervaring te delen.” 
 


